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Z Á K L A D N Í  A  M A T E Ř S K Á  Š K O L A

Jaká bude nová ředitelka ZŠ Lety?
Ve středu 24. listopadu se v nové budově naší mateřské školy 
sešly dvě desítky rodičů a další byli připojeni online, aby využili 
možnost osobního setkání s ředitelkou nově vznikající letovské 
základní školy Mgr. et MgA. Romanou Šindlářovou.

Setkání s novou paní ředitelkou 
vznikající ZŠ v Letech se neslo ve velmi 
příjemném duchu. Paní ředitelka 
na mě působila upřímně, sebejistě, 
zodpovědně a hlavně s chutí jít do nové 
školy tak, aby dětem a nejen dětem, ale 
i učitelům a rodičům přinášela radost 
a chuť školu navštěvovat.“
Jana Vujtěchová

Dítě není nádoba,  
kterou je třeba naplnit,  
ale pochodní,  
kterou je třeba zapálit“ 
Sokrates

K besedě přispěla svými názory 
i starostka obce Bára Tesařová:

Když půjde mé dítě do první třídy, 
bude moci pokračovat v letovské 
škole na druhém stupni?
Snažíme se, aby tomu tak bylo. Naším cílem je 
a opravdu chceme do pěti let vybudovat budovu 
2. stupně s tělocvičnou. Dokončena je objemová 
studie stavby, kterou si můžete prohlédnout 
na webu obce pod záložkou Základní škola. 
Čeká nás vyhlášení výběrového řízení na zpra-
cování projektu. Samotná výstavba bude záviset 
především na možnostech získání dotace.

Pokud do nové školy nastoupí dítě ve dru-
hém či třetím ročníku, jaké jsou jeho 
šance v pokračování na druhém stupni?
Pokud by vše šlo, jak má, budova 2. stupně by 
mohla být k dispozici i pro nastupující druháky. 
Pro další ročníky platí, že Lety mají s dobřicho-
vickou ZŠ smlouvu o spádovosti do roku 2034. 
Dobřichovická ZŠ může tedy (v případě vol-
ných kapacit) nabrat letovské děti i na 2. stupeň. 

A co říká paní ředitelka Šindlářová  
na angličtinu od 1. třídy?
Angličtina od první třídy bude samozřejmostí.

Co je Vám ve výuce blízké?
Ráda používám dramatickou výchovu, která 
mne provází celý život. Ráda bych tuto praxi 
využila nejen v dramatickém kroužku, ale 
i v jiných předmětech. Dramatická výchova 
podporuje prožitek a lepší zapamatování si 
učiva, ale také rozvoj osobnosti dítěte a lepší 
vztahy mezi dětmi samotnými.

Jaká by tedy měla letovská škola být?
Mým cílem je, aby škola byla co nejuniverzálněj-
ší. Kvalita pedagoga je pro mne na prvním místě, 
v tom nebudu dělat kompromisy. Učitelé, kteří 
dokáží zaujmout a vzbudit lásku dítěte k předmě-
tu, dokáží ovlivnit jeho další působení v životě. 
Díky aktivní výuce zábavnou formou si děti nové 
znalosti lépe zažijí a nezapomenou je. Budu vybí-
rat pedagogy, kteří se nebojí využívat nejnovější 
poznatky a trendy. A hlavně – kteří mají chuť se 
sami dále vzdělávat. Mojí prioritou je, aby se děti 
učily s chutí a radostí.  Markéta Huplíková 

Besedu doplnila i přítomná 
paní ředitelka MŠ Lety  
Jana Šalková Rozsypalová:

Kolik máme letos v naší školce 
předškoláků? 
Celkem jich je 26.

Půjdou všichni do letovské školy?
V minulých letech odcházela většina dětí 
do spádové dobřichovické ZŠ. Některé děti 
do všenorské nebo řevnické ZŠ, jiné do alterna-
tivních škol v okolí. Některé měly odklad školní 
docházky. V minulém roce odešlo do ZŠ 26 dětí 
z celkového počtu 27 předškoláků. Věřím, že 
místní škola, kde může dítě prohlubovat vztahy 
vznikající již ve školce a menší počet dětí ve tří-
dách umožňující individuálnější přístup, bude 
pro letovské rodiny přínosem.

Jakou školu připravuje pro naše děti?
Zvědavost byla veliká. V učebně Včelek to jen 
hučelo a ztichlo až s prvním představením 
paní ředitelky a jejím vyprávěním, jak vždy 
snila o budování malé školy, kam by děti 
chodily rády, rozvíjely přátelství na celý život 
a s radostí a chutí se učily.

Dotazů i odpovědí přišla celá řada. 

Kolik tříd budete v prvním  
školním roce otevírat?
Plánujeme otevřít 4 třídy. Dvě první třídy, 
k tomu druhou a v případě zájmu i třetí, 
příp. čtvrtou třídu. Vyšší ročníky mohou být 
smíšené, záleží na počtu dětí.

Kdy bude probíhat zápis do školy?
V dubnu. V případě, že máte zájem umístit své 
dítě do naší školy, uvítám komunikaci předem. 
Psát můžete na romana.sindlarova@zslety.cz.

Jaká bude kapacita jednotlivých tříd?
Naším ideálem je 20 dětí ve třídě. Maximální 
kapacita tříd je 25 dětí.

Bude v naší škole fungovat družina?
Ano, ranní i odpolední družina. 

A kroužky?
Určitě. Věříme, že se nám podaří navázat spo-
lupráci s aktivními učiteli z různých oborů 
(hudba, tanec, tvorba, ale i sportovní kroužky, 
IT, robotika, aj.). Vše bude záležet na potře-
bách dětí a rodičů. První vlaštovkou bude 
dramatický kroužek, který povedu. Uvažuje-
me i o navázání spolupráce se ZUŠ v okolí.
Začít můžeme již v lednu 2022, jelikož nová 
školní jídelna bude zároveň komunitním 
prostorem sloužícím ke spolkovým setkáním, 
seminářům, cvičení, divadlům, apod. 

S nápadem na vedení kroužku  
či doporučení vhodného lektora 

se obraťte přímo na paní ředitelku:  
romana.sindlarova@zslety.cz.
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